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Protokół  Nr XIV/19 

 

Z XIV sesji VI kadencji Rady Powiatu Zduńskowolskiego odbytej w dniu                                                     

29 listopada 2019 r.  w Powiatowym Centrum Kultury, Sportu i Rekreacji w Zduńskiej 

Woli, w godz. od 10:00 – 14.00. 

 

Ustawowa liczba radnych       - 19 

Stan faktyczny radnych         -  19 

Obecnych na sesji radnych   -  17 

 

Skład rady: 

1. Chwiałkowska Katarzyna  
 

2. Filipowski Tomasz Bonifacy  
 

3. Iwaniuk Hanna Elżbieta  
 

4. Łabędzki Marcin  
 

5. Mazurkiewicz Dawid Krzysztof  
 

6. Mielczarek-Sójka Ewa  
 

7. Nowak Krzysztof Jan  
 

8. Pawłowska Joanna Krystyna  
 

9. Piotrowski Zbigniew  
 
10. Półgrabia Tomasz Czesław 
 
11. Rychlik Wojciech Marek  
 
12. Solarek Romuald 
 
13. Szuster Stanisław 
 
14. Warchlewski Piotr Dariusz 
 
15. Włodarczyk Grzegorz 
 
16. Ziółkowska Jadwiga Anna  
 
17. Ziółkowski Tomasz Jacek  

18. Paweł Mataśka, 
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19. Andrzej Dutkiewicz. 

 

Nieobecni: 

1/Tomasz Półgrabia 

2/ Romuald Solarek 

 

Punkt 1 

Otwarcie obrad XIV sesji VI kadencji Rady Powiatu Zduńskowolskiego                                             

i stwierdzenie prawomocności obrad przez Przewodniczącego Rady Powiatu 

Zduńskowolskiego. 

 

Otwarcia XIV sesji VI kadencji Rady Powiatu Zduńskowolskiego dokonał 

Przewodniczący Rady Powiatu Zduńskowolskiego, witając radnych i przybyłych gości. 

Stwierdził również że, na sali jest obecnych 17 Radnych (na faktyczny stan 19) wobec 

czego wszystkie podjęte na sesji uchwały będą prawomocne i obowiązujące. 

 

Punkt 2 

Ustalenie porządku dziennego obrad. 

1. Otwarcie XIV sesji VI kadencji Rady Powiatu Zduńskowolskiego i stwierdzenie 

prawomocności obrad. 

2. Ustalenie porządku dziennego obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z XIII sesji VI kadencji Rady Powiatu Zduńskowolskiego. 

4. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Programu Współpracy Powiatu 

Zduńskowolskiego z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami 

prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2020.  

6. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia harmonogramu godzin pracy oraz dyżurów 

nocnych aptek ogólnodostępnych w 2020 roku, funkcjonujących na terenie 

Powiatu Zduńskowolskiego.  

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr VI/19/19 Rady Powiatu 

Zduńskowolskiego z dnia 29 marca 2019 r.  w sprawie określenia zadań z zakresu 

rehabilitacji zawodowej i społecznej osób niepełnosprawnych i podziału środków 

Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych, przeznaczonych 

na ich realizację w 2019 roku.  
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8. Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia Ośrodka Dokształcania         

i Doskonalenia Zawodowego w Zduńskiej Woli w Centrum Kształcenia 

Zawodowego w Zduńskiej Woli.  

9. Podjęcie uchwały w sprawie likwidacji Szkoły Policealnej nr 6 w Zduńskiej Woli. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie likwidacji Szkoły Policealnej nr 7 w Zduńskiej Woli.  

11. Podjęcie uchwały w sprawie likwidacji Szkoły Policealnej nr 2 w Wojsławicach.  

12. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Powiatowego 

Centrum Pomocy Rodzinie w Zduńskiej Woli.  

13. Podjęcie uchwały zmieniającej UCHWAŁĘ NR III/21/18 w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Zduńskowolskiego na lata 2019–2040 - 

FK.24/19.  

14. Podjęcie uchwały zmieniającej UCHWAŁĘ NR III/22/18 w sprawie uchwalenia 

budżetu na rok 2019 – FK.25/19.  

15. Informacja Starosty Zduńskowolskiego o działaniach podejmowanych od ostatniej 

sesji. 

16. Interpelacje i zapytania Radnych. 

17. Wnioski i oświadczenia Radnych. 

18. Sprawy różne. 

19. Zakończenie XIV sesji VI kadencji Rady Powiatu Zduńskowolskiego.   

 

Rada Powiatu jednogłośnie (ogółem 17 głosów „za”) przyjęła proponowany porządek 

obrad. 

Głosowanie: 

Zbigniew Piotrowski – Tak 

Dawid Mazurkiewicz – Tak 

Joanna Pawłowska - Tak 

Tomasz Ziółkowski –Tak 

Marcin Łabędzki - Tak 

Hanna Iwaniuk – Tak 

Wojciech Rychlik – Tak 

Ewa Mielczarek-Sójka - Tak 

Piotr Warchlewski - Tak 

Jadwiga Ziółkowska - Tak 

Grzegorz Włodarczyk – Tak 

Katarzyna Chwiałkowska – Tak  
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Filipowski Tomasz – Tak 

Krzysztof Nowak – Tak 

Andrzej Dutkiewicz – Tak  

Paweł Mataśka – Tak   

Stanisław Szuster - Tak 

 

Punkt 3 

Przyjęcie protokołu z XIII sesji VI kadencji Rady Powiatu Zduńskowolskiego. 

 

Rada Powiatu (16 głosów „za”,1 „przeciw”) przyjęła protokół z XIII sesji Rady Powiatu 

Zduńskowolskiego. 

 

Głosowanie: 

Zbigniew Piotrowski – Tak 

Dawid Mazurkiewicz – Nie 

Joanna Pawłowska - Tak 

Tomasz Ziółkowski –Tak 

Marcin Łabędzki - Tak 

Hanna Iwaniuk – Tak 

Wojciech Rychlik – Tak 

Ewa Mielczarek-Sójka - Tak 

Piotr Warchlewski - Tak 

Jadwiga Ziółkowska - Tak 

Grzegorz Włodarczyk – Tak 

Katarzyna Chwiałkowska – Tak  

Filipowski Tomasz – Tak 

Krzysztof Nowak – Tak 

Andrzej Dutkiewicz – Tak 

Paweł Mataśka – Tak   

Stanisław Szuster - Tak 

 

Punkt 4 

Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

 

Przewodniczący Piotr Warchlewski do Komisji Uchwał zgłosił: 
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1/ Joannę Pawłowską – Przewodnicząca Komisji, 

2/ Stanisława Szustera  – Członek, 

3/ Andrzeja Dutkiewicza – Członek. 

 

Radni wyrazili zgodę na pracę w komisji. 

 

Rada Powiatu (16 głosów „za”, 1 wtrzymał się) przyjęła powyższy skład Komisji.  

Głosowanie: 

Zbigniew Piotrowski – Tak 

Dawid Mazurkiewicz – Tak 

Joanna Pawłowska - Tak 

Tomasz Ziółkowski –Tak 

Marcin Łabędzki - Tak 

Hanna Iwaniuk – Tak 

Wojciech Rychlik – Tak 

Ewa Mielczarek-Sójka - Tak 

Piotr Warchlewski - Tak 

Jadwiga Ziółkowska - Tak 

Grzegorz Włodarczyk – Tak 

Katarzyna Chwiałkowska – Tak  

Filipowski Tomasz – Tak 

Krzysztof Nowak – Tak 

Andrzej Dutkiewicz – Wstrzymał się  

Paweł Mataśka – Tak   

Stanisław Szuster - Tak 

 

Pani Elżbieta Piotrowska - PSSE w Zduńskiej Woli przekazała informację o próbkach 

wody w których stwierdzono nieprawidłowości. Próby zostały pobrane z wodociagu 13 

listopada br. Wynik był 18 listopada br, gdzie była informacja o przekroczeniu liczby 

drobnoustrojów (300 jednostek). Nie stwierdzono jednostek chorobotwórczych. O 

wynikach został poinformowany MPWiK, który następnie podjął działania naprawcze, 

dezynfekcję wodociagu i płukanie. Po tych działaniach nie stwierdzono przekroczenia 

ogólnej liczby drobnoustrojów. W tej chwili woda jest zdatna do picia. Były to działnia 

profilaktyczne, by nie doprowadzić do namnożenia sie bakterii chorobotwórczych.  
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Radny Andrzej Dutkiewicz stwierdził, że pojawiły sie nieścisłości w przekazywaniu 

informacji pomiedzy sanepidem a wodociagami. Zapytał kiedy wyniki zostały 

przekazane do MPWIK. 

 

Pani Elżbieta Piotrowska - PSSE w Zduńskiej Woli poinformowała, że informacja 

została przekazana niezwłocznie po uzyskaniu wyników.  

 

Radny Andrzej Dutkiewicz  stwierdził, że na szczęście woda została skażona w stopniu 

umiarkowanym a co by było, gdyby skażenie było znaczne i wywoływało choroby. 

Zarówno MPWiK jak i Miasto milczało w tej sprawie. Jest to niedpouszczalne. Zapytał 

czy te wyniki wymagały natychmiastowej reakcji ze strony MPWiK, co mówią przepisy, 

czy sanepid może interpretować wyniki, że woda jest mniej czy bardziej skażona, czy 

należy zawsze informować zarządcę czy w zależności od poziomu skażenia.  

 

Pani Elżbieta Piotrowska - PSSE w Zduńskiej Woli poinformowała, że sanepid po 

otrzymaniu informacji zawsze informuję zarządcę wodociągów o negatywnych 

wynikach, nawet gdy posiada cząstkowe wyniki.  MPWiK poinformował, że od razu 

będzie podejmować działania naprawcze sieci, by doprowadzić do właściwej jakości 

wody.   

 

Radny Zbigniew Piotrowski stwiedził, że przepływ informacji był zły. Pierwsza 

informacja na ten temat znalazła sie w mediach. Nie było także informacji na stronie 

MPWiK. Czy przeprowadzone badania są ujęte w polskich normach w zakresie 

czystości wód.  

 

Pani Elżbieta Piotrowska - PSSE w Zduńskiej Woli poinformowała, że badanie zostało 

przeprowadzone zgodnie z rozporządzeniem i obwiązującymi parametrami. Wyszło 

przekroczenie ogólnej liczby mikroorganizmów. Komunikat  również znajdował się na 

stronie sanepidu. Można było dowiedzieć się nie tylko z prasy ale również ze strony 

internetowej sanepidu. Były to działania zapobiegawcze, by spożywać wodę po 

przegotowaniu (dotyczyło to głównie dzieci i osób starszych oraz chorych) by nie 

doszło do jakichś nieprawidłowości.  

  

Pan Radosław Tyrakowski Prezes MPWiK poinformował, że 13 listopada br. zostały 

pobrane próbki w 9 miejscach, w 2 miejcach na ujęciu wody i w 7 dodatkowych 
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miejscach na przyłączach. 18 listopada kierownictwo MPWiK uzyskało informację 

telefoniczną, że w 4 przypadkach na 9 pobranych próbek wystąpił wzrost 

mikroorganizmów w ilości powyżej 300. Zostały podjęte działania by porawić jakość 

wody. Preprowadzono płukanie  sieci oraz dezynfekację  podchlorkiem sodu. Chodziło 

o wypłukanie bakterii, by nie doprowadzić do ich dalszego rozwoju. Przeprowadził 

rozmowę z pracownikami z wieloletnim stażem, w ostatnich latach nie było podobnej 

sytuacji. Badanie było zrobione również w laboratorium w MPWiK. Z tymże wyniki te 

sa niemiarodajne, gdyż bada sie tu głównie ścieki. W dniu 22 listopada stacja sanepidu 

ponownie pobrała próbki w 9 punktach a następnie 25 listopada, gdzie okazało się że, 

woda jest już zdatna do picia. Ponownie próbki zostały pobrane 28 listopada i posiada 

informację, że w wodzie która płynie w kranach nie ma mikroorganizmów.  Czeka na 

raport z sanepidu. Co się stało w tych miejscach trudno jest powiedzieć.  

 

Radny Andrzej Dutkiewicz stwierdził, że działnia przeprowadzone przez MPWiK 

zostały podjęte w sposób prawidłowy. Problem polega jednak na tym, że nie 

poinformowali mieszkańców na czas. Nie jest problemem, że zanieczyszenia 

występują, problem polega na tym że zawiodła komunikacja. Większość mieszkaców 

dowiedziało sie ze strony internetowej a nie ze strony MPWiK, Zarządzania 

Kryzysowego miasta czy powiatu. Taka sytuacja jest niedpouszczalna. Woda jest 

szczególnie wrażliwa społecznie. Taka sytuacja powoduje nieufność. Już 18 listopada 

na stronie MPWiK powinna się znaleźć infomacja, że sa podejmowane działania 

uzdatniania wody. Od wielu miesięcy strona MPWiK nie była aktualizowana. Nie może 

być tak, by informacja pojawiała się po 3 dobach. Prezes MPWiK “nawalił” na poziomie 

komunikacji społecznej. 

 

Radny Tomasz Ziółkowski zapytał co mówi zarządzenie z 2018 r.  Generalnego 

Dyrektora Sanepidu odnośnie informowania społeczeństwa  w sytuacji parametrów od 

300 do 500. 

 

Pan Radosław Tyrakowski Prezes MPWiK poinformował, że działali w oparciu  o ten 

dokument,  na s. 30 Zarządzenia GDS jest podkreślone, że cyt...”otrzymanie wyników 

wskazujących na znaczy wzrost organizomów powinna wskazać do upewnienia się, 

czy wynik jest wiarygodny, kontakt z laboratorium, weryfikacja miejsca pobrania 

próbki”. W tym mjescu oczekiwali na powtórzenie wyników z 13 listopada. Jeżeli chodzi 

o stężenie bakterii między 200 a 500, tu było powyżej 300 - wodę przeznaczoną do 
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spożycia (w skażeniu do 500 mikrooganizmów na ml) dla niemowląt oraz dzieci do lat  

dwóch, oraz osób ze znacznie obniżoną odpornościa (transplantacje, AIDS), należy 

gotować przez dwie minuty a następnie bez gwałtownego schładzania pozostawić do 

schłodzenia.” Przyznał, że komunikacja nie była dobra, kierownictwo zarówno jednej 

jak i drugiej instytucji powinno się spotkać i to przedyskutować jaki jest stopień 

zagrożenia i należy to na przyszłość wdrożyć.     

 

Radny Tomasz Ziółkowski zwrócił się z zapytaniem do p. Elżbiety Piotrowskiej  czy wg. 

tego zarządzenia przy takim stopniu skażeniu MPWiK ma obowiązek poinformowć 

społeczeństwo.  

 

Pani Elżbieta Piotrowska PSSE w Zduńskiej Woli poinformowała, że w tych 

parametrach nie ma takiego zapisu, jednakże społeczeństwo powinno być 

poinformowane dla bezpieczeństwa.  

 

Punkt 5 

Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Programu Współpracy Powiatu 

Zduńskowolskiego z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami 

prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2020.  

 

Rada Powiatu (15 głosami “za”, 1 “wstrzymał się”) podjęła Uchwałę Nr XIV/77/19 w 

sprawie przyjęcia Programu Współpracy Powiatu Zduńskowolskiego z organizacjami 

pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 

publicznego na rok 2020.  

 

Głosowanie: 

Zbigniew Piotrowski – Tak 

Dawid Mazurkiewicz – Wstrzymał się  

Joanna Pawłowska - Tak 

Tomasz Ziółkowski –Tak 

Marcin Łabędzki - Tak 

Hanna Iwaniuk – Tak 

Wojciech Rychlik – Tak 

Ewa Mielczarek-Sójka - Tak 

Piotr Warchlewski - Tak 
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Jadwiga Ziółkowska - Tak 

Grzegorz Włodarczyk – Tak 

Katarzyna Chwiałkowska – Tak  

Filipowski Tomasz – Nieobecny 

Krzysztof Nowak – Tak 

Andrzej Dutkiewicz – Tak 

Paweł Mataśka – Tak   

Stanisław Szuster - Tak 

 

Punkt 6 

Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia harmonogramu godzin pracy oraz dyżurów 

nocnych aptek ogólnodostępnych w 2020 roku, funkcjonujących na terenie Powiatu 

Zduńskowolskiego.  

 

Rada Powiatu jednogłosnie (ogółem 16 głosów za) podjęła Uchwałę Nr XIV/78/19 w 

sprawie ustalenia harmonogramu godzin pracy oraz dyżurów nocnych aptek 

ogólnodostępnych w 2020 roku, funkcjonujących na terenie Powiatu 

Zduńskowolskiego.  

 

Głosowanie: 

Zbigniew Piotrowski – Tak 

Dawid Mazurkiewicz – Tak 

Joanna Pawłowska - Tak 

Tomasz Ziółkowski –Tak 

Marcin Łabędzki - Tak 

Hanna Iwaniuk – Tak 

Wojciech Rychlik – Tak 

Ewa Mielczarek-Sójka - Tak 

Piotr Warchlewski - Tak 

Jadwiga Ziółkowska - Tak 

Grzegorz Włodarczyk – Tak 

Katarzyna Chwiałkowska – Tak  

Filipowski Tomasz – Nieobecny 

Krzysztof Nowak – Tak 

Andrzej Dutkiewicz – Tak 
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Paweł Mataśka – Tak   

Stanisław Szuster - Tak 

 

Punkt 7  

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr VI/19/19 Rady Powiatu 

Zduńskowolskiego z dnia 29 marca 2019 r.  w sprawie określenia zadań z zakresu 

rehabilitacji zawodowej i społecznej osób niepełnosprawnych i podziału środków 

Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych, przeznaczonych na 

ich realizację w 2019 roku.  

 

Rada Powiatu jednogłośnie (ogółem 16 głosów “za”) podjęła Uchwałę Nr XIV/79/19 w 

sprawie zmiany uchwały Nr VI/19/19 Rady Powiatu Zduńskowolskiego z dnia 29 marca 

2019 r.  w sprawie określenia zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej 

osób niepełnosprawnych i podziału środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji 

Osób Niepełnosprawnych, przeznaczonych na ich realizację w 2019 roku.  

 

Głosowanie: 

Zbigniew Piotrowski – Tak 

Dawid Mazurkiewicz – Tak 

Joanna Pawłowska - Tak 

Tomasz Ziółkowski –Tak 

Marcin Łabędzki - Tak 

Hanna Iwaniuk – Tak 

Wojciech Rychlik – Tak 

Ewa Mielczarek-Sójka - Tak 

Piotr Warchlewski - Tak 

Jadwiga Ziółkowska - Tak 

Grzegorz Włodarczyk – Tak 

Katarzyna Chwiałkowska – Tak  

Filipowski Tomasz – Nieobecny 

Krzysztof Nowak – Tak 

Andrzej Dutkiewicz – Tak 

Paweł Mataśka – Tak   

Stanisław Szuster - Tak 
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Punkt 8  

Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia Ośrodka Dokształcania            

i Doskonalenia Zawodowego w Zduńskiej Woli w Centrum Kształcenia Zawodowego 

w Zduńskiej Woli.  

 

Rada Powiatu jednogłośnie (ogółem 16 głosów “za”) podjęła Uchwałę Nr XIV/80/19 w 

sprawie stwierdzenia przekształcenia Ośrodka Dokształcania  i Doskonalenia 

Zawodowego w Zduńskiej Woli w Centrum Kształcenia Zawodowego w Zduńskiej Woli.  

 

Głosowanie: 

Zbigniew Piotrowski – Tak 

Dawid Mazurkiewicz – Tak 

Joanna Pawłowska - Tak 

Tomasz Ziółkowski –Tak 

Marcin Łabędzki - Tak 

Hanna Iwaniuk – Tak 

Wojciech Rychlik – Tak 

Ewa Mielczarek-Sójka - Tak 

Piotr Warchlewski - Tak 

Jadwiga Ziółkowska - Tak 

Grzegorz Włodarczyk – Tak 

Katarzyna Chwiałkowska – Tak  

Filipowski Tomasz – Nieobecny 

Krzysztof Nowak – Tak 

Andrzej Dutkiewicz – Tak 

Paweł Mataśka – Tak   

Stanisław Szuster - Tak 

 

Punkt 9  

Podjęcie uchwały w sprawie likwidacji Szkoły Policealnej nr 6 w Zduńskiej Woli. 

 

Rada Powiatu jednogłośnie (ogółem 16 głosów “za”) podjęła Uchwałę Nr XIV/81/19 w 

sprawie likwidacji Szkoły Policealnej nr 6 w Zduńskiej Woli. 

Głosowanie: 

Zbigniew Piotrowski – Tak 
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Dawid Mazurkiewicz – Tak 

Joanna Pawłowska - Tak 

Tomasz Ziółkowski –Tak 

Marcin Łabędzki - Tak 

Hanna Iwaniuk – Tak 

Wojciech Rychlik – Tak 

Ewa Mielczarek-Sójka - Tak 

Piotr Warchlewski - Tak 

Jadwiga Ziółkowska - Tak 

Grzegorz Włodarczyk – Tak 

Katarzyna Chwiałkowska – Tak  

Filipowski Tomasz – Nieobecny 

Krzysztof Nowak – Tak 

Andrzej Dutkiewicz – Tak 

Paweł Mataśka – Tak   

Stanisław Szuster - Tak 

 

Punkt 10 

Podjęcie uchwały w sprawie likwidacji Szkoły Policealnej nr 7 w Zduńskiej Woli.  

 

Rada Powiatu jednogłośnie (ogółem 16 głosów “za”) podjęła Uchwałę Nr XIV/82/19 w 

sprawie likwidacji Szkoły Policealnej nr 7 w Zduńskiej Woli.  

 

Głosowanie: 

Zbigniew Piotrowski – Tak 

Dawid Mazurkiewicz – Tak  

Joanna Pawłowska - Tak 

Tomasz Ziółkowski –Tak 

Marcin Łabędzki - Tak 

Hanna Iwaniuk – Tak 

Wojciech Rychlik – Tak 

Ewa Mielczarek-Sójka - Tak 

Piotr Warchlewski - Tak 

Jadwiga Ziółkowska - Tak 

Grzegorz Włodarczyk – Tak 
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Katarzyna Chwiałkowska – Tak  

Filipowski Tomasz – Nieobecny 

Krzysztof Nowak – Tak 

Andrzej Dutkiewicz – Tak 

Paweł Mataśka – Tak   

Stanisław Szuster - Tak 

 

Punkt 11 

Podjęcie uchwały w sprawie likwidacji Szkoły Policealnej nr 2 w Wojsławicach.  

 

Rada Powiatu jednogłośnie (ogółem 16 głosów “za”) podjęła Uchwałę Nr XIV/83/19 w 

sprawie likwidacji Szkoły Policealnej nr 2 w Wojsławicach.  

 

Głosowanie: 

Zbigniew Piotrowski – Tak 

Dawid Mazurkiewicz – Tak  

Joanna Pawłowska - Tak 

Tomasz Ziółkowski –Tak 

Marcin Łabędzki - Tak 

Hanna Iwaniuk – Tak 

Wojciech Rychlik – Tak 

Ewa Mielczarek-Sójka - Tak 

Piotr Warchlewski - Tak 

Jadwiga Ziółkowska - Tak 

Grzegorz Włodarczyk – Tak 

Katarzyna Chwiałkowska – Tak  

Filipowski Tomasz – Nieobecny 

Krzysztof Nowak – Tak 

Andrzej Dutkiewicz – Tak 

Paweł Mataśka – Tak   

Stanisław Szuster - Tak 

 

 

 

Punkt 12 
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Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Powiatowego Centrum 

Pomocy Rodzinie w Zduńskiej Woli.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu Piotr Warchlewski zarządził głosowanie czy skarga 

jest zasadna, czy bezzasadna. 

 

Głosowanie: uznanie skargi za bezzasadną.  

Rada Powiatu (14 głosami za, 2 wstrzymujące sie) uznała skargę za bezzasadną. 

Głosowanie: 

Zbigniew Piotrowski – Tak 

Dawid Mazurkiewicz – Tak 

Joanna Pawłowska - Tak 

Tomasz Ziółkowski –Tak 

Marcin Łabędzki - Tak 

Hanna Iwaniuk – Tak 

Wojciech Rychlik – Tak 

Ewa Mielczarek-Sójka - Tak 

Piotr Warchlewski - Tak 

Jadwiga Ziółkowska - Tak 

Grzegorz Włodarczyk – Tak 

Katarzyna Chwiałkowska – Tak  

Filipowski Tomasz – Nieobecny 

Krzysztof Nowak – Tak 

Andrzej Dutkiewicz – Wstrzymał się  

Paweł Mataśka – Wstrzymał się  

Stanisław Szuster - Tak 

 

Pani Jadwiga Opalińska poinformowała, że uważa iż jest niesprawidliwe by 5 lat 

czekać na sanatorium. Składała papiery na siebie i na męża. Uzyskała wtedy 

informację, że nie będzie miała zabiegów. W końcu nie wiedziała jak ma sie zachować. 

W roku 2015 uzyskała informację, że należy się jej dofinansownie raz na trzy lata.  

Mąż uzyskał dofiansowanie ona nie. Jest zbulwersowna, że tak traktuje się chorych 

ludzi. Czy turnusy nie są za drogie, czy nie powinny się należeć osobom o niskich 

zarobkach. 
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Mariusz Kubiak dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Zduńskiej Woli  

Wnioski są rozpatrywane wg. kryteriów i środków przyznawanych przez PFRON. 

Środki te wpływają pod koniec lutego przyszłego roku. W tym roku jest to kwota 

1.400.000,00 zł, 10 lat temu były to środki przeszło 2 mln. zł.  W tym czasie dużo osób 

mogło skorzystać czy to z turnusu czy z innych form wsparcia dla osób 

niepełnosprawnych. Niestety te śroki z roku na rok są coraz niższe. Turnusy są dosyć  

drogim dofinansowaniem. W pierwszej kolejności są zabezpieczane środki na 

przedmioty ortopedyczne, pieluchomajtki, otrezy – artykuły codziennego użycia.Kwota 

około 170 tyś. jeżeli chodzi o turnus rehabilitacyjny  to mało, gdbyby były 2 mln, więcej 

osób mogłoby z tych turnusów skorzystać. PCPR nie ustala kosztu turnusu. Z przepisu 

wynika, że dla I gr jest to 30 %, II – 27 %. Przepisy pozwalają na obniżenie wartości 

dofinansowania do 20 % w przypadku niewystarczającej ilości środków finansowych 

po to by więcej ludzi skorzystało. By więcej ludzi skorzystało, PCPR obniżyło to 

dofinansowanie.  

 

Radny Paweł Mataśka stwierdził, że pani zwróciła uwagę na chłód i bezduszność 

urzędniczą.  

 

Mariusz Kubiak dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Zduńskiej Woli 

stwierdził, że by się z tym nie zgodził, pracownicy PCPR całym sercem oddaja sie 

swojej pracy i pomagają. Pani mogła pojechać jako opiekun, jednak zdecydowała sie 

złożyć wniosek sama. Jako opiekun nie ma możliwości otrzymania zabiegów, bo jest 

opiekunem danej osoby. Pani późnej złożyła kolejny wniosek. Który wniosek, jest 

zatem prawidłowy. Turnusy rehabilitacyje są napewno potrzebne, jednak środki z 

PFRON są jakie są i tak są wykorzystywane.  Przy I gr jest to 1400 zł, opiekun 900 zł 

ale bez zabiegów. Stąd pani zdecydowała się złożyc ponownie wniosek przy II gr. 

Wniosków wpłynęło około 500 a gdyby nie było kryteriów, wniosków wpłynęłoby około 

1000. 

 

Rada Powiatu (13 głosami “za”, 3 “wstrzymujące się”) podjęła Uchwałę Nr XIV/84/19 

w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie 

w Zduńskiej Woli. 

Głosowanie: 

Zbigniew Piotrowski – Tak 

Dawid Mazurkiewicz – Tak 
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Joanna Pawłowska - Tak 

Tomasz Ziółkowski –Tak 

Marcin Łabędzki - Tak 

Hanna Iwaniuk – Tak 

Wojciech Rychlik – Tak 

Ewa Mielczarek-Sójka - Tak 

Piotr Warchlewski - Tak 

Jadwiga Ziółkowska - Tak 

Grzegorz Włodarczyk – Tak 

Katarzyna Chwiałkowska – Tak  

Filipowski Tomasz – Nieobecny 

Krzysztof Nowak – Wstrzymał się  

Andrzej Dutkiewicz – Wstrzymał się  

Paweł Mataśka – Wstrzymał się  

Stanisław Szuster - Tak 

 

 

Punkt 13 

Podjęcie uchwały zmieniającej UCHWAŁĘ NR III/21/18 w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Zduńskowolskiego na lata 2019–2040 - 

FK.24/19.  

 

Rada Powiatu (13 głosami “za”, 3 “wstrzymujące się”) podjęła Uchwałę Nr XIV/85/19 

zmieniająca UCHWAŁĘ NR III/21/18 w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Zduńskowolskiego na lata 2019–2040 - FK.24/19.  

 

Głosowanie: 

Zbigniew Piotrowski – Tak 

Dawid Mazurkiewicz – Wstrzymał się  

Joanna Pawłowska - Tak 

Tomasz Ziółkowski –Tak 

Marcin Łabędzki - Tak 

Hanna Iwaniuk – Tak 

Wojciech Rychlik – Tak 

Ewa Mielczarek-Sójka – Wstrzymał się  
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Piotr Warchlewski - Tak 

Jadwiga Ziółkowska - Tak 

Grzegorz Włodarczyk – Tak 

Katarzyna Chwiałkowska – Tak  

Filipowski Tomasz – Nieobecny 

Krzysztof Nowak – Tak 

Andrzej Dutkiewicz – Tak 

Paweł Mataśka – Wstrzymał się   

Stanisław Szuster - Tak 

 

Punkt 14 

Podjęcie uchwały zmieniającej UCHWAŁĘ NR III/22/18 w sprawie uchwalenia budżetu 

na rok 2019 – FK.25/19.  

 

Radny Zbigniew Piotrowski zapytał o dotację celową, na co zostaną przeznaczone 

środki. 

 

Starosta Hanna Iwaniuk poinformowała, że szczegółów nie zna, są to środki 

przechodzące przez budżet powiatu na potrzeby straży pożarnej. Jest to sprzęt do 

utrzymania lądowiska dla helikopterów, w pobliżu siedziby straży pożarnej. Taki był 

tytuł zadania, szczegółów nie zna. Raz jest to fundusz wsparcia raz dotacja. Mają to 

być elementy na utrzymanie lądowiska w przypadku obu kwot.  

 

Rada Powiatu (13 głosami “za”, 3 “wstrzymujące się”) podjęła Uchwałę Nr XIV/86/19 

zmieniającą UCHWAŁĘ NR III/22/18 w sprawie uchwalenia budżetu na rok 2019. 

Głosowanie: 

Zbigniew Piotrowski – Tak 

Dawid Mazurkiewicz – Wstrzymał się  

Joanna Pawłowska - Tak 

Tomasz Ziółkowski –Tak 

Marcin Łabędzki - Tak 

Hanna Iwaniuk – Tak 

Wojciech Rychlik – Tak 

Ewa Mielczarek-Sójka - Tak 

Piotr Warchlewski - Tak 
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Jadwiga Ziółkowska - Tak 

Grzegorz Włodarczyk – Tak 

Katarzyna Chwiałkowska – Tak  

Filipowski Tomasz – Nieobecny 

Krzysztof Nowak – Wstrzymał się  

Andrzej Dutkiewicz – Tak 

Paweł Mataśka – Wstrzymał się   

Stanisław Szuster - Tak 

 

Punkt 15 

Informacja Starosty Zduńskowolskiego o działaniach podejmowanych od ostatniej 

sesji. 

 

Na XIII sesji Rada Powiatu podjęła 5 uchwał. Uchwały wykonywane są zgodnie 

z ich postanowieniami.  

Od ostatniej sesji odbyło się 5 posiedzeń Zarządu Powiatu. Przedmiotem obrad 

Zarządu były sprawy z zakresu bieżącego kierowania Powiatem,  jak  i wypracowanie 

spraw będących przedmiotem obrad Wysokiej Rady.  

Zamówienia publiczne 

 W dniu 27.11.2019r.  odbyło się otwarcie ofert złożonych w  przetargu nieograniczony 

pn. „Opracowanie kompleksowe baz danych BDOT 500 dla Gminy Zapolice oraz 

harmonizacja baz danych BDOT500, GESUT i EGiB”. W postępowaniu zostały 

złożone następujące oferty: 

a) GISONLINE Sp. z o.o. Sp.K.  Kraków – wartość oferty 158 670,00 zł brutto; 

b) Pracownia Usług Geodezyjnych Libella Małgorzata Kowalik  Warszawa – wartość 

oferty 147 600,00 zł brutto; 

c) Kancelaria Geodezyjna Grzegorz Kwapisz  Piotrków Trybunalski – wartość oferty 

135 000,00 zł  brutto  

Obecnie trwa procedura wyboru Wykonawcy.  

 

2. W dniu 08.11.2019r. odbyło się otwarcie ofert złożonych w przetargu nieograniczony  

pn. „Przebudowa drogi powiatowej nr 4922E - ulica Opiesińska w Zduńskiej Woli”. 

W postępowaniu zostały złożone następujące oferty: 
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a) Firma Usługowa-Handlowa ”MARTOM” Mariusz Rubajczyk Zduńska Wola – wartość 

oferty 2 648 375,26 zł brutto; 

b) ”DROMAK” Sp. z o.o., Poręby – wartość oferty 2 298 000,00 zł brutto, 

c) Zakład Usług Komunalnych S.C. Barbara Pabich Jarosław Pabich Zduńska Wola – 

wartość oferty 1 599 000,00 zł brutto.  

Obecnie trwa procedura wyboru Wykonawcy.  

Inwestycje 

Aktywna Dolina Rzeki Warty  

Realizowane są działania stanowiące elementy kampanii promującej ofertę 

turystyczną Aktywnej Doliny. Emitowane są spoty radiowe oraz telewizyjne, powstała 

aplikacja mobilna i strona internetowa. Na terenie Powiatu Zduńskowolskiego i gmin 

ościennych eksponowana jest kampania billboardowa. W dniach 20 – 27 listopada 

odbywała się kontrola projektu prowadzona przez Urząd Marszałkowski w Łodzi.  

Przedsiębiorczy Powiat Zduńskowolski 

W dniu 28 listopada 2019 r . w Zduńskowolskim Inkubatorze Przedsiębiorczości odbyły 

się warsztaty dialogu i innowacyjności skierowane do przedsiębiorców z terenu 

powiatu zduńskowolskiego. Tematem spotkania było omówienie zagadnień 

dotyczących unikania błędów i negatywnych konsekwencji podczas kontroli 

związanych z ochroną danych osobowych. 

Trwają przygotowania do wydarzenia pn. „Laur Przedsiębiorczości miasto & powiat”  

zaplanowanego na dzień 31.01.2020 r. Powiat Zduńskowolski przygotowuje oprawę 

artystyczną wydarzenia w postaci koncertu Renaty Przemyk z zespołem. 

„e- Powiat Zduńskowolski” 

Trwają prace związane z realizacją budowy sieci teleinformatycznej i rozbudową sieci 

teledacyjnej na podstawie umowy zawartej w dniu 13.09.2019 r. Została wykonana 

kanalizacja teletechniczna pomiędzy budynkami Starostwa. Wykonawca przygotowuje 

się do rozpoczęcia frontu robót związanych z rozbudową sieci teledacyjnej w budynku 

na ulicy Królewskiej.  

Trwają prace związane z wykonaniem baz danych i digitalizacją zasobów 

geodezyjnych.  

„Miejski Obszar Funkcjonalny Zduńska Wola – Karsznice – budowa łącznika z drogą 

ekspresową S8 na terenie powiatu zduńskowolskiego i powiatu łaskiego” 

Trwają prace związane z przekazaniem środków trwałych i nakładów inwestycyjnych 

partnerom projektu, gestorom sieci oraz zarządcom dróg wyższego rzędu, zgodnie z 

ich właściwościami. 
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Ponadto realizowane są działania informacyjno-promocyjne, w dniu 26.11.2019r. 

odbyła się konferencja podsumowująca projekt.  

Drogi 

1. Po przeprowadzonym postępowaniu przetargowym w formie przetargu 

nieograniczonego   w dniu 21.11.2019 r. Powiatowy Zarząd Dróg zawarł umowy na 

„Usługi transportowo - sprzętowe w zakresie zimowego utrzymania ulic i dróg 

powiatowych na terenie powiatu zduńskowolskiego” 

Zadanie wykonywane będzie w terminie do 15.04.2020 r. przez firmy zewnętrzne 

wyłonione w formie przetargu nieograniczonego i są to : 

a) Zakład Usług Komunalnych Spółka Cywilna, Barbara Pabich Jarosław Pabich,  

z siedzibą w Zduńskiej Woli (98-220), ul. Spacerowa 72/64 w częściach 

Część  I -  na terenie gminy Zduńska Wola – wartość 153.254,71 zł. 

Część II -  na terenie gminy Zapolice – wartość 153.254,71 zł. 

Część IV -  na terenie miasta Zduńska Wola część A (północna)– wartość 119.162,45 

zł.  

Część V - na terenie miasta Zduńska Wola część B (południowa– wartość 192.123,34 

zł. 

b) SPÓŁDZIELNIĄ KÓŁEK ROLNICZYCH W SZADKU z siedzibą w Starostwo 

Szadek 13B, 98-240 Szadek, 

Część III -  na terenie gminy i miasta Szadek –wartość 74.039,52 zł.  

 

Łączna wartość zamówienia to 691.834,73 zł. brutto. 

Wykonywanie usług zimowego utrzymania dróg powiatowych odbywać się będzie 

według następujących zasad: 

1) wykonanie usługi zimowego utrzymania dróg następować będzie tylko na 

indywidualne, pisemne, bądź ustne zlecenie Zamawiającego na wszystkich ulicach i 

drogach  pozamiejskich i rozliczane będzie według cen jednostkowych oraz czasu 

pracy sprzętu i ilości zużytego materiału; 

2) każdorazowe rozpoczęcie usługi od momentu otrzymania zlecenia od upoważnionej 

osoby Zamawiającego (pisemnie lub telefonicznie) nastąpi w czasie nie dłuższym niż 

jedna godzina; 

3) w sytuacjach zagrażających bezpieczeństwu ruchu drogowego podjęcie zleconych 

czynności powinno nastąpić niezwłocznie; 
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4) realizacji usługi zgodnie z III standardem, według Załącznika Nr 1 do Zarządzenia 

46 Ministra Transportu i Gospodarki Morskiej z dnia 25.10.1994 r. w sprawie zasad 

odśnieżania i usuwania gołoledzi na drogach publicznych (Dz. Urzęd.MTiGM Nr 10 

poz. 20), który powinien  obejmować jezdnię odśnieżoną na całej szerokości, 

1. jezdnię posypaną na skrzyżowaniach z drogami, skrzyżowaniach  z koleją, 

odcinkach o pochyleniu > 4% wraz z dopuszczalnymi odstępstwami od 

standardu; 

Odśnieżania i usuwania śliskości ścieżek rowerowych i chodnika znajdującego się                              

w pasie drogi powiatowej, jeżeli chodnik ten nie przylega bezpośrednio do sąsiedniej 

nieruchomości,  

znajdującej się poza pasem drogowym, będzie wykonywane co do zasady przez 

pracowników Powiatowego Zarządu Dróg w Zduńskiej Woli, przy użyciu własnego 

sprzętu i zgromadzonej mieszanki piasku i soli oraz samej soli.  

Nowością jest zobowiązanie Wykonawcy do udostępniania na co najmniej                                       

2 stanowiskach komputerowych Zamawiającego możliwości: 

- monitorowania położenia pojazdów realizujących przedmiot zamówienia w oparciu        

o system pozycjonowania satelitarnego, 

- odczytu danych archiwalnych z trasy pojazdów realizujących zamówienie. 

Zamówieniem objęto również nowo wybudowany łącznik między drogą ekspresową          

S-8  i drogą wojewódzką Nr 482 w granicach naszego powiatu. 

Koordynacja wykonywania usługi, przyjmowanie zgłoszeń od mieszkańców                                    

i wydawanie dyspozycji wyjazdów sprzętu prowadzone będzie przez pracowników 

administracyjnych Powiatowego Zarządu Dróg w Zduńskiej Woli.  

 

2. Pracownicy Powiatowego Zarządu Dróg wykonują wszystkie czynności związane                          

z bieżącym utrzymaniem infrastruktury drogowej, w tym w szczególności karczowanie 

krzaków na poboczach i w rowach przydrożnych na przykład na odcinku Osiny – 

Wilamów, oraz uzupełniają pobocza drogi powiatowej wbudowując kupiony tłuczeń na 

odcinku Szadek – Prusinowice w gminie Szadek. Kończone jest również sprzątanie 

opadających z koron drzew liści na ulicach miejskich. 

Edukacja 

W dniu 8 listopada br. zawarta została umowa o udzielenie dotacji celowej pomiędzy 
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Powiatem Zduńskowolskim a Skarbem Państwa reprezentowanym przez Ministra 

Obrony Narodowej. Umowa dotyczy udzielenia dotacji na realizowanie przez Zespół 

Szkół im. Kazimierza Kałużewskiego i Juliusza Sylli w Zduńskiej Woli programu 

„Certyfikowane wojskowe klasy mundurowe”. Wysokość dotacji wynosi 53 560 zł, 

a wkład własny Powiatu – 13 390 zł. Dotacja przeznaczona zostanie na zakup pakietu 

szkoleniowego oraz pakietu umundurowania dla uczniów. 

W dniu 8 listopada br. w Zduńskowolskim Centrum Integracji RATUSZ odbyła się 

III Debata Niepodległościowa „Z dziejów samorządu zduńskowolskiego 1919 – 2019” 

organizowana przez Zespół Szkół Zawodowych nr 1 im. Obrońców Westerplatte oraz 

Muzeum Historii Miasta Zduńska Wola. 

W dniu 25 listopada br. odbyła się uroczystość ślubowania klas pierwszych w Zespole 

Szkół im. Kazimierza Kałużewskiego i Juliusza Sylli w Zduńskiej Woli. 

Sprawy społeczne 

22.11.2019 r. odbyło się spotkanie dla pracowników jednostek pomocy społecznej z 

okazji Dnia Pracownika Socjalnego. 

W dniach od 22 października do 13 listopada 2019 r.– przeprowadzono wśród 

młodzieży szkół ponadgimnazjalnych i ponadpodstawowych badania poziomu cukru 

we krwi w ramach realizacji programu pt: „Cukrzyca – podaj dłoń osobie potrzebującej”. 

Przebadano 920 uczniów. Program finansowany jest z budżetu Powiatu 

Zduńskowolskiego. 

POWIATOWE CENTRUM POMOCY RODZINIE W ZDUŃSKIEJ WOLI 

Powiatowe Centrum Pomocy Rodzinie w Zduńskiej Woli wraz z Domem Dziecka im. 

św. Maksymiliana Marii Kolbego w Wojsławicach w roku bieżącym nawiązało 

współpracę z Fundacją Innopolis w Łodzi, która realizuje projekt pt. „Znajdź pomysł na 

siebie”, skierowany do młodzieży z zakresu profilaktyki, dofinansowany ze środków 

Funduszu Sprawiedliwości, którego dysponentem jest Minister Sprawiedliwości. 

Powyższe spotkanie odbyło się w dniu 20 listopada 2019 r. w Domu Kultury „Lokator” 

w Zduńskiej Woli, w ramach realizowanego projektu odbyły się warsztaty oraz 

spotkania z młodzieżą. 

Domy Pomocy Społecznej i  Środowiskowe Domy Samopomocy znajdujące się na 

terenie naszego powiatu w okresie międzysesyjnym realizowały swoje zadania 

statutowe. 

DOM DZIECKA W WOJSŁAWICACH 
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Dom Dziecka im. św. Maksymiliana Marii Kolbego w Wojsławicach w okresie 

międzysesyjnym realizował swoje zadania statutowe. 

POWIATOWY URZĄD PRACY W ZDUŃSKIEJ WOLI 

Powiatowy Urząd Pracy w Zduńskiej Woli w okresie międzysesyjnym realizował swoje 

zadania statutowe. 

ZDUŃSKOWOLSKI SZPITAL POWIATOWY W ZDUŃSKIEJ WOLI : 

Zduńskowolski Szpital Powiatowy w Zduńskiej Woli w okresie międzysesyjnym 

zrealizował zadania : 

1. Sprzedaż pomieszczeń na ulicy Osmolińskiej. 

2. Oddanie do użytkowania pomieszczeń na I piętrze starej chirurgii. Przeniesienie 

poradni z ulicy Osmolińskiej i z dawnej NPL. 

3. Przeniesienie poradni Medycyny Pracy do pomieszczeń POZ (bud. pogotowia). 

4. Oddanie do użytku rejestracji i skoncentrowanie  wszystkich rejestracji w 

jednym pomieszczeniu. 

5. Remont łazienki na parterze byłej chirurgii. 

6. Przygotowanie powierzchni pod nowe parkingi. 

7. Działania statutowe. 

WSPIERANIE PRZEDSIĘBIORCZOŚCI  

W ramach realizacji projektu ,, Przedsiębiorczy Powiat Zduńskowolski” 

współfinansowanego przez Unię Europejską ze środków Europejskiego Funduszu 

Rozwoju Regionalnego w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego 

Województwa Łódzkiego na lata 2014 – 2020  

w dniu 28 listopada 2019 r . w Zduńskowolskim Inkubatorze Przedsiębiorczości odbyły 

się warsztaty dialogu i innowacyjności skierowane do przedsiębiorców z terenu 

powiatu zduńskowolskiego. Tematem spotkania było omówienie zagadnień 

dotyczących unikania błędów i negatywnych konsekwencji podczas kontroli 

związanych z ochroną danych osobowych. 

Promocja 

Starosta Hanna Iwaniuk poinformowaał także,że brała udzia w:  
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5 listopada – Uczestniczył w oddaniu  „łącznika” między trasą S8, a drogą wojewódzką 

482. Budowa tej drogi to ogromna inwestycja, jak również ogromne i szerokie 

zaangażowanie wielu samorządów, na terenie których ta inwestycja się znajduje - 

Miasta Zduńska Wola, Powiatu Łaskiego, Gminy Zduńska Wola, Gminy Sędziejowice. 

Oficjalna konferencja w tej samej sprawie odbyła się 26 listopada. 

11 listopada - Brał udział w obchodach Narodowego Święta Niepodległości, w tym  w 

uroczystościach przy pomniku marszałka Józefa Piłsudskiego, którego organizatorem 

jest Powiat Zduńskowolski.  

Tradycyjnie, już obchodom Święta Niepodległości towarzyszył  - w tym roku po raz 

ósmy -  Powiatowy Bieg Niepodległości. Bieg główny, w którym w tym roku wzięło 

udział 200 zawodników, poprzedził pełen emocji bieg dla najmłodszych wokół pl. 

Wolność. 15 listopada - Uczestniczyłam w spotkaniu z przedstawicielami Łódzkiej 

Specjalnej Strefy Ekonomicznej. 

16 listopada - Wzięłam udział w spotkaniu z profesorem Adamem Maciejewskim z 

Wydziału Nauk Społecznych Uniwersytety Wrocławskiego. Spotkanie dotyczyło 

współpracy między uniwersytetem a powiatem zduńskowolskim i miastem Zduńska 

Wola, 

20 listopada - Spotkał się z panem Arturem Ławniczakiem Burmistrzem Miasta i Gminy 

Szadek – by omówić sprawy bieżące do tyczące współpracy. 

21 listopada - Brał udział w sesji Rady Miasta Zduńska Wola, na której zabrałam głos 

w sprawie naszego Szpitala. Zwróciłam się do radnych miasta Zduńska Wola o 

wsparcie finansowe dla szpitala.  

Dzięki dobrej współpracy oraz zrozumieniu jakie wykazali prezydenci miasta i radni 

miejscy możemy wspólnie działać na rzecz szpitala i mieszkańców miasta. Rada 

miasta przyznała na rzecz szpitala dofinansowanie w kwocie 300 000, 00 zł. 

22 listopada - Uczestniczyła w uroczystościach z okazji Dnia Pracownika Socjalnego.  

23 listopada - Brała udział w obchodach XX -lecia Powiatu Poddębickiego. 

25 listopada - Spotkała się z przedstawicielami środowiska kolejowego w Karsznicach 

z okazji Święta Kolejarzy. 

28 listopada  
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- Wzięła udział  w corocznym Festiwalu Zawodów w Zespole Szkół Zawodowych nr 1 

w Zduńskiej Woli. Powiatowy Festiwal Zawodów to propozycja dla uczniów 

kończących szkoły podstawowe i ma za zadanie zaprezentowanie oferty edukacyjnej 

szkół średnich prowadzonych przez powiat zduńskowolski prezentują się również 

służby mundurowe, doradcy zawodowi i psychologowie. Wszystko po to, by ułatwić 

uczniom szkół podstawowych wybór przyszłej drogi życiowej. Szkoły średnie wystawiły 

i pokazywały to, co maja najlepszego.  

 

Punkt 16 

Interpelacje i zapytania Radnych.   

 

Radna Joanna Pawłowska złożyła zapytania 

1. Termin realizacji programu wycofywania azbestu z użytkowych  instalacji, w tym 

budynków i instalacji wod.-kan. mija w 2032. W jakim stopniu zawansowania 

jest ten program na terenie całego powiatu (w każdej z gmin), czy i jakie 

wyspecjalizowane jednostki je usuwają i gdzie jest składany w celu utylizacji?  

2. Czy istnieje możliwość poprawienia systemy nagłośnienia i zapisu sesji 

powiatowych tak, by był on sprawniejszy, umożliwiał riposty i polemiki 

bezpośrednio po wypowiedzi wymagającej tychże? 

 

Punkt 17 

Wnioski i oświadczenia Radnych. 

 

Radna Ewa Mielczarek-Sójka  

1. Zapisu w umowie o pracę lub akcie mianowania tych nauczycieli, którzy mają 

przydzielone nauczanie indywidualne w domu ucznia  (tylko i wyłącznie)                               

a dotyczącej określenia w tych dokumentach miejsca ich zatrudnienia. 

2. Czy w związku z realizacją kolejnej edycji projektu “Od Montessori do 

samodzielności” zostały zabezpieczone pieniądze na wynagrodzenia dla 

nauczycieli, którzy w czasie zagranicznych szkoleń 6 nauczycieli będą 

wykonywali za nich prace w szkole.   

3. Której grupy wiekowej czy młodzież dotyczy IV część ww. projektu.  

4. Ilu nauczycieli biorących udział w realizacji projektu  
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Radna Joanna Pawłowska złożyła wnioski: 

1. Wnoszę o wprowadzenie na terenie całego powiatu systemu esemesowego 

powiadamiania mieszkańców o zagrożeniach i ważnych dla ich interesu 

sprawach. 

2. Wnoszę o rozważenie możliwości wprowadzenia na ul. Zielonej ruchu 

jednokierunkowego lub przebudowy mini parkingu w pobliżu skrzyżowania 

Zielona-Kilińskiego urządzonego dla ulicy jednokierunkowej.  

3. Wnoszę o rozważenie możliwości wykonania przy okazji budowy szpitalnego 

parkingu  wejścia/furtki na teren szpitalny od strony ul. Łódzkiej dla ułatwienia 

dotarcia do szpitala czy przychodni mieszkańcom ulic m.in. Pomorskiej, 

Szadkowskiej, Kilińskiego.  

 

Radny Andrzej Dukiewicz złożył wniosek w sprawie zwrotu dotacji celowej dla 

Stowarzyszenia „Talent”. Powołując się na informację publiczną, proszę o dostarczenie 

mi kserokopii dokumentów potwierdzających zwrot dotacji celowej dla Stowarzyszenia 

„Talent” dotacja dotyczyła organizacji „Inscenizacji Bitwy z września 1939 r. – Beleń”. 

Powołując się informację na z początku roku 2019, dotacja ta została przyznana  dla 

w/w stowarzyszenia lecz miała być zawrócona z powodu wykreślenia w/w inscenizacji 

z budżetu Powiatu Zduńskowolskiego na rok 2019.  

 

 

Punkt 18 

Sprawy różne. 

Przewodniczący rady Piotr Warchalewski poinformował, że następna sesja odbędzie 

się 20 grudnia br.  

 

Radna Joanna Pawłowska przekazała radnym projekt planu pracy Komisji Rewizyjnej 

na 2020 r. celem zapoznania się. Ewentualne uwagi należy zgłosić do biura rady do 

najbliższej środy. 
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Punkt 19 

Zakończenie XIV sesji VI kadencji Rady Powiatu Zduńskowolskiego. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu zakończył posiedzenie  XIV sesji VI kadencji.  

 

 

                   Przewodniczący 

       Rady Powiatu Zduńskowolskiego 

     

    Piotr Warchlewski 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Sporządził:  

Elżbieta Szymczak  


